
RAD A QMINY
w Daszynie

PROTOKOL NrXLHI/2017
z obrad XLJH sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w dniu 5 maja 2017 r.

Ad.l

Przewodniczaey Rady -Marek Chwialkowski otworzyl obrady XLIII sesji Rady Gminy
w Daszynie.
Powital przybyfych na obrady sesji: radnych, softysow, Wojta-Zbigniewa Wojtere^
Sekretarza Gminy-Mariusza Gralewskiego, Danut§ Kaczmarek-Skarbnika Gminy.

Przewodnicza_cy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczestniczy w niej 14 radnych "̂.93% ustawowego skladu Rady. Nieobecny radny:
J.Kaczmarek.

Ad. 2
Przewodniczacy przedstawil porza^dek obrad:
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. Przyj^cie porz^dku obrad.
3. Zapytania i wolne -wnioski.
4. Sprawozdania z dziaJalnosci mi^dzysesyjnej komisji stalycri Rady Gminy w Daszynie.
5. Sprawozdanie z dzialalnosci mi^dzysesyjnej Wqjta Gminy Daszyna.
6. Podj^cie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna

na lata 2017*2030.
7. Podj Qcie uchwaly w spra\vie zmian w budzecie Gminy Daszyna na 2017 rok.
8. Podj^cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu L^czyckiego na

remont drog powiatowych znajdujacych sie w gminie Daszyna.
9. Podj§cie uchwaly zmieniajacej uchwal? Nr XXXTX/202/2017 w sprawie ustalenia trybu

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania
przedszkolnego oraz zakresu i trybu kontroli prawidlowosci ich pobrania i wykorzystania.

10. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedhrzenie umowy najmu lokalu
uzytkowego z dotychczasowym najemca^.

11. Podjecie uchwaly w sprawie przyj^cia „ Oceny zasobow pomocy spolecznej" Gminy
Daszyna za rok 2016.

12. Odpowiedzi na zapytania i wohie wnioski.
13. Przyj^cie protokolow z ostatnich sesji.
14. Sprawy rozne.
15. Zakonczenie obrad.

Ad.3
Zgl'oszono nast^puj^ce pytania:
Raday M.Bawej zapytal czy wiadomo co£ w sprawie remontu drogi powiatowej na odcinku
Walew-Osedowice. Stan nawierzchni drogi jest bardzo zly. Zwlaszcza na zakr^cie kolo Pana
Siennego. Jest duza wyrwa, ktora moze spowodowac uszkodzenie pojazdu.
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Radna MLGrabowska zglosila do remontu drog? w Korytach Osadzie na odeinku od drogi nr
91 w kierunku osiedla. Radna poprosila o przyslanie do Koryt ciqgnika z kosiarka^ w celu
wyci?cia traw.
Radny M.Pokorski przypornniat, ze na poprzedniej sesji zgloszony zostat problem
ogrodzenia, ktore postawiono w pasie drogowym. TaJde usytuowanie ogrodzenia bexlzie
utrudniaio w okresie zniw przejazd kombajnem. Czy gmina zajela si? t% spraw .̂?
Przewodniczacy Rady powiedzial., ze na drodze do urzedu grainy na wysokosci bylej
biblloteki jest znaczne zadolenie w asfalcie. Trzeba to uzupefaiic masa asfaltowa_.
Druga sprawa to przejezdnosc drogi gminna od Nowego SJawoszewa do Koryt. Droga
pochyliia sie na jedna strong. W okresie opadow woda gromadzi sie jak w korycie rzeki.
Przejazd zwlaszcza maszynami rolniczymi jest bardzo utrudniony. Droga powinna bye uj?ta
do asfaltowania. Wykonanie tego odcinka drogi usprawni przejazd autobusu szkolnego.

Ad.4
Komisja Socjalno-Bytowa przedstawiia protokol z posiedzenia odbytego w dniu 9 lutego
2017 r. z tematem —Dzialalnosc Gminnej Bibliotekt Publicznej w Das2ynie z Fili^. w
Mazewie.
Komisja Rewizyjna przedstawita protokol z posiedzenia odbytego w dniu 30 listopada 2016_r..
z tematem — Kontrola finansowania Przedsi^biorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.
srodkami budzetu Gminy.
Radny T.Dymny stwierdzii, ze przedstawiony zostal bardzo wazny protokol Komisji
Rewizyjnej, a Wqjt opuscil sal? obrad. Powinien bye obecny i udzielic wyjasnien .
Przewodniczacy poprosil Sekretarza aby poprosil Wojta o przybycie na obrady sesji.
Kontynuowano porz^dek obrad.
Komisja Rozwoju Spoleczno-Gospodarczego przedstawila protokol z posiedzenia odbytego w
dniu 12 kwietnia 2017 r. w temacie — Ocena gospodarki lowieckiej-omowienie zasad
szacowania szkod ^yyrz%dzonych przez dzifc^. zwierzyn?.
Przewodniczacy zapytal ile wynosi czynsz dzierzawny od kol lowieckicli.
Radny B.Lukaszewski powiedzial, ze kolo lowieckie placy okolo 6000 zl rocznie za jeden
obwod lowiecki, ktory moze obejmowac fcilka gmin.
Na obrady sesji powrocit Wojt.
Radny T.Dymny poprosil o ponowne odczytanie wniosku nr 1 Komisji Rewizyjnej z
protokolu nr 18/2016. ,,1-Komisja Rewizyjna stwierdza, ze kwoty placone Przedsi?biorstwu
Gospodarki Komunalnej Daszyna Sp. z o.o. za uslug? administrowania siecig. wodno-
kanalizacyjna^ s .̂ wielokrotnie wyzsze wporownaniu, gdyby te prace wykonywali pracownicy
zatrudnieni przez Gmin?. W przyj?tym systemie rozliczen jestbfak mozlrwosci
zweryfikowania rzeczywistycli, raiesi?cznych kosztow realizacji uslug. Jest to typowy
przejaw niegospodarnosci."
Wojt powiedzial, ze PGK Daszyna ma za zadanie obslug? wodociqgow i gazoci^gu. Ide%
powstania PGK bylo przekazanie calego majaliai z obiektami wodno-kanalizacyjnymi.
Jednak z uwag* na wykonana_ modernizacj? stacji uzdarniania wody w Mazewie z udzialem
srodkow zewngtrznych nie mozliwe bylo przekazanie spolce tego obiektu do czasu uprywu
okresu obj?tego projektem. Obecnie przepisy ulegly zmianie i Urza_d Marszalkowski
dopuszcza przekazywanie majatku w trakcie trwania projektu. Koszty ponoszone na PGK
Daszyna nie wychodzg. poza obszar gminy Daszyna. Jest to wszystko przejrzyste .
Przeds!i?biorstwo musi miec zabezpieczenie finansowe. Mozliwe, ze powinna bye rozwazosa
kwestia usprawnienia systemu rozliczeniowego z PGK
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Przewodniczacy Rady zapytal, czy to prawda, ze nastapila zmiana na stanowisku Prezesa
PGK Daszyna,
Wojt potwierdzil, ze nastapiia zmiana prezesa. Obecnie ta funkcje petal Pan Mariusz
Pracowaik.
Radny T.Dymny stwierdzit, ze poprzedni Prezes Pan Karol Niewiadomski zostal zobligowany
do przedstawienia Radzie sposobu uszczemienia poboru wody z wodociqgu. Zwtaszcza, ze
rada przeznaczyla na ten eel 100.000 zl. Radny ma nadzieje, ze pomimo zmiany prezesa Rada
taka irrformacje w najblizszym czasie uzyska,
Przewodniczacy zwrocit sie do Wojta, aby poprosit na obrady sesji nowego Prezesa PDK
Daszyna.

Ad. 5
Wojt przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci rniedzysesyjnej stanowiape zalacznik do
protokoru.
Radny K.Budka zapyta!, na ktory sezon grzewczy byry zawierane umowy na dostaw? slomy
do kotlowni?
Wojt odpowiedziaJ:, ze •omo'wy-dotyczyla sezonu 2016/17. Sprawozdanie obejnraje okres od
marca tego roku do dnia sesji. Dlatego jest informacja o zawartych umowach.

Ad. 6
Skarbnik Gminy przedstawila tresc uchwafy Nr XLDI/223/2017 w sprawie zmiany
Wieloletsdej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 20-17-2030 oraz objasnienia
do uchwaiy.

Przewodniczacy zapytal czy budynek pasywny w Mazewie b?dzie budowany przez cztery
lata, bo tak jest zapisane w WPF-ie.
Wojt powiedzial, ze w uchwal? jest zapisany okres lapznie z rozliczeniem. W dniu
dzisiejszym jest otwarcie ofert na wykonawstwo tego zadania. Zakonczenie budo\vy
planowane jest 2018 rok, a rozliczenie w 2019 roku.
Radny T.Dymny zapytal Wojta jak przedstawia si? realizacja zamierzen przyj^tych do
wykonania w 2017 roku.
Wojt poinfornaowaj:, ze w trakcie jest realizacja zadania ,JPrzebudowa lokalnych drog
gminnych w obr^bach Lubno, Mazew, Kolonia Mazew i Zieleniew w Gminie Daszyna"
Podpisana zostal umowa na realizacje zadania budowy sieci gazowej na odcinku Janiee-
Ose^iowice-Witonia-Daszyna. W dniu dzisiejszym upfywa termin skladania ofert
przetargowych na realizacje zadan ,,termomodernizacja budynkow komunalnych
zlokalizowanych na terenie gminy Daszyna" oraz ,,Budowa pasywnego budynku uzytecznosci
publicznej-budynek socjalny w Mazewie".
Gazocî g ma bye wykonany do konca pazdziernika 2017 r.
Radny T.Dymny zapytat kiedy be/i^. realize wane termomodernizacje budynkow
mieszkalnych.
Wojt powiedzial, ze realizacja jest zaplanowana na rok biez^cy.
Radny T.Dymny zapytai dlaczego nic si? nie robi w zakresie rewitalizacji parku skoro gmina
otrzymala dofinansowanie?
Wojt powiedzial, ze gmina otrzymala 200.000 zl, ale nadal brakuje srodkow unijnych.
Obecnie aneksowana jest umowa o przesutri^cie tenxiinu realizacji. Przyznane srodki sq.zbyt
male na realizacje rewitalizacji. Gmina czeka na pozyskanie dodatkowych srodkow.
Zakonczono dyskusj?.
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Przewodniczacy poddal: pod glosowanie uchwai? Nr XLIII/223/2017 w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2017-2030. Wynik gfosowania:
Za 12
Przeciw 0
Wstrzymuja.ce 2
Uchwai? przyjeto wiekszoscia_ glosow

Ad.7
Skarbnik przedstawita uchwal§ Nr XLIH/224/2017 w sprawie zmian w budzecie gminy
Daszyna na 2017 rok.
Radny J.Kinski zapytal dlaczego zwiejksza si§ srodki na dotacje dla niepublicznego
przedszkola w Daszynie^ a nie zwieksza sie dla Mazewa.
Pracx)wnik D.Kazmierczak wyjasniia, ze zwi^ksza si§ dla Daszyny poniewaz po
podwyzszeniu wskaznika procentowego w planie wydatkow dla Daszyny zabraknie srodkow.
Zwiejkszania planu wydatkow dla Mazewa nie ma potrzeby, poniewaz jest wystarczajacy.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal§ Nr XLIH/224/2017 w sprawie zmian w
budzecie grniny Daszyna na 2017 rok. Wynik glosowania:
Za 12
Przeciw 0
Wstrzymujace 2
Uchwal? przyjeto wiekszoscia_ glosow.

Ad,8
Sekretarz poinformowal, ze uchwal? Nr XLHI/225/2017 w sprawie udzielenia pomocy

finansowej dla Powiatu Leczyckiego na remont drog powiatowych znajdujacych si§ w gminie
Daszyna jest konsekwencja. przyj^cia na poprzedniej sesji zmian w budzecie w postaci
przyznania 100.000 zl dla powiatu i^czyckiego na remont drog. Rada musi podjac odrebn%
uchwal? o udzieleniu pomocy finansowej.
Przewodniczacy Rady zapytal na jaki eel powiat przeznaczy otrzymana kwot? 100.000 zl.
Sekretarz powiedziat, ze jest ogolny zapis na rernont drog powiatowych. Jest to zwiazane
z zawartym wczesniej porozumieniem pomie^lzy gmina_ Daszyna., a powiatem l^czyckim
dotyczajcym modernizacji drog powiatowych la_czajsych sie z drogami gminnymi. Dzi?ki ternu
porozumieniu grnina uzyskala dodatkowe procenty w projekcie modernizacji drog i
otrzymalisiny dotacje ma modernizacje drog w Lubnie, Mazewie i Kolonii Mazew.
Radny T.Dymny zapytaJ czy Wojt zna plany powiatu dotycz^ce napraw drog powiatowych na
terenie Gminy Daszyna. Bardzo dawno nie nie robiono na terenie naszej grniny.
Wojt powiedzial, ze podobno powiat wystajjil z wnioskiem o srodki zewnetrze na inwestycje
drogowe. W dalszym cia^gu nie zalatwiona pozostaje kwestia naprawy drogi na odcinku
Mazew-Jarochowek. Powiat postawii znaki ograniczaja_ce wjazd samochodow o duzej
iadownosci. Gtownie chodzi o samochody wozace kruszywo. Samochody z krus2ywem
jezdza. teraz drogami gminnymi przez Stary Slawoszew i Ogrodzona, co spowodowafo
zniszczenie nawierzchni asfaltowej.
Omawiana uchwaia dotyczy porozumienia, jakie gmina zawarita z powiatem na wykonanie
skrzyzowan z drogami gminnymi i musi to wykonac. Powiat wtej kadencji nie wykonal na
terenie gminy Daszyna zadnych powazniejszych remontow drog.
Radny T.Dymny zapytal, z ktorego kierunku jezdza_ samochody przez Ogrodzona_.
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Wojt powiedzial, ze jada^ przez Mazew i kieruja. sie na Ogrodzona w kieranku drogi krajowej,
Przewodniczacy powiedzial.. ze z kopalni kruszywa Pana Kaczmarka samochody z
kruszywem jadq. droga, powiatowa^ od Jarochowka do drogi krajowej po mimo znaku zakazu.
Na obrady sesji przybyl radny J.Kaczmarek, Obecnych na sali 15 radnych.
Ustalono, ze na najblizsza, sesj? Przewodniczq.cy zaprosi Starost? Powiatu L?czyckiego, w
celu udzielenia odpowiedzi wzakresie planowanych na terenie gminy inwestycji drogowych
I organizacji ruchu drogowego.
Zakonczono dyskusj^.
Przewodnicza_cy poddat pod giosowanie uchwal^ Nr XLIH/225/2017 w sprawie udzielenia
pomocy finansowej dla Powiatu L^czyckiego na remont drog powiatowych znajdujq.cych si§
w gminie Daszyna. Wynik glosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymuja_ce 1
Uchwal? przyj^to wî kszoscia, glosow.

A(L9
Przewodniczacy przedstawil uchwal? Nr XLIH/226/2017 zmieniajapej uchwal? Nr
XXXTX7202/2017 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla
niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz zakresu i trybu
kontroli prawidtowosci ich pobrania i wykorzystania.
Nie zgfoszono pytan.
Przewodniczacy poddal uchwai? pod gtosowanie. Wynik gtosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymujajce 0
Uchwal? przyj^to jednoglosnie.

Ad. 10
Przewodniczacy poprosil Wojta o omowienie uchwaiy Nr XLHI/227/2017 w sprawie
wyrazenia zgody na przediuzenie umowy najmu lokalu uzytkowego z dotychczasowym
najemca_.
Wojt powiedzial, ze uchwala dotyczy przedJuzenia umowy najmu lokalu w Daszynie
zajmowanego przez Poczt? Polska_. W tym roku wygasa dotychczasowa umowa i najemca
wystapil z wnioskiem o przediuzenie najmu na kolejny ofcres.
Nie zgloszono pytan.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr XLIII/227/2017 w sprawie wyrazenia
zgody na przediuzenie umowy najmu lokalu uzytkowego z dotychczasowym najemca_.
Wynik glosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymuja_ce 0
Uchwal? przyjeto jednoglosnie.

Ad.ll
Przewodniczacy zapytal czy sa_ uwagi do tresci uchwaty Nr XLin/228/2017 w sprawie
przyj^cia ,,Oceny zasobow pomocy spolecznej" Grniny Daszyna za rok 2016.
Nie zgloszono pytan.



- 6 -

Pizewodnicza_cy poddat uchwai§ pod glosowanie. Wynik gfosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymujajce 0
Uchwai? przyje^o jednogtosnie.

Ad.12
Wojt udzielil odpowiedzi na pytania zgloszone w punkcie 3:
I/ Droga Walew-Osedowice be^dzie zgioszona do powiaru w zakresie naprawy powstaJych

ubytkow.
21 Droga do Koiyt b?dzie uwzgle^lniona przy realizacji remontow drog gminnych.

Grmina prowadzi rozmowy z ANR w sprawie przejecia mienia i wowczas b^dzie rozwazana
kwestia rernontu drogi przez osiedle. Obecnie nie jest to nasz teren.

3/ Byfy przeprowadzone ogl^dziny na okolicznosc zajepia pasa drogowego poprzez
postawienie ogrodzenia w Ogrodzonej. Zgodnie z prawem ogrodzenie powinno bye
cofhieje o 2 metry. Sprawa jest w toku.

4/ Przy bibliotece b^dzie uzupelniony asfalt, ktory zostai wyciety .
5/E)roga od Nowego Slawoszewa do Koryt b^dzie uwzgl§dniona do naprawy przy

zwirowaniu drog gmrnnych. Mozliwe, ze w przyszlosci bedzie rozwazane polozenie asfaltu.
Przewodniczacy po\viedzlat5 zeby wyrownac praw^. strong drogi, to umozliwi normalny
przejazd z maszynami rolniczymi.
Wojt powiedzial, ze Pan Kaminski nie pojawil si$ na spotkaniu komisji. Droga przez Stary
Slawoszew do Walewa jest w bardzo zlym stanie. Wlasciciel zwirowni tturnaczy sie, ze
postawieniu znakow zakazu przy drodze powiatowej Starostwo wskazato mu ta_drog? do
transportu. Zdaniem Wojta Pan Kaminski powinien wpiacic zabezpieczenie finansowe do
gminy na poczet dokonanych zniszczen drogi gminnej. Pan Kaminski ma kilka spraw do
uregulowania wobec gminy: naruszenie dzialki gminnej., przejazd przez gminng. dzialk? oraz
zniszczenie drogi gminnej. Firma bedzie zaproszona na kolejne posiedzenie komisji. Jezeli
nie dojdzie do zawarcia porozumienia sprawa zostanie zgloszona na policj?.

Ad.13
Przyj^to protokofy:
Nr XLI/2017 z dnia 24 marca 2017 r.
Nr XLII/2017 z 30.03.2017 r. (sesja nadzwyczajna)

Ad 14
Na obrady sesji przybyl nowy Prezes PGK Daszyna Sp. z o.o. Pan Mariusz Pracownik, ktory
przedstawil swoje zaJozenia, co do dzialalnosci przedsi?biorstwa.
Radnv T.Dymny zapytat o spraw? uszczelnienia poboru wody z hydroforni, ktora byia w 50%
nie rozliczana. Rada w tegorocznym budzecie przeznaczyla 100.000 zl na ten eel.
Prezes powiedziat, ze pelni te funkcj? od kilku dni i potrzebuje czasu, aby zapoznac si§ ze
wszystkimi sprawa. W najblizszym czasie przeanalizuje ten temat.
Radny M-Bawej powiedziat, ze w Os?dowicach jest wyciek wody z wodoci^gu i trzeba to
uszczelnic.
Radny HLDabrowski odczytal pismo jakie otrzymal z urz^du gminy nakazuja_ce mu w ci^gu
14 dni od otrzymania dostarczenie do urz§du pofcwitowanie odbioru nieczystosci.
Radny analizowal przytoczone w pismie podstawy prawne i z zajdnych nie wynika przymus
dostarczenia w ciaju 14 dni do urz^du gminy takiego dokurnentu.
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Sekretarz wyjasnil, ze chodzi o przydomowe oczyszczalnie wybudowane u mieszkancow
gminy ze srodkow unijnych.
Radny H.Dabrowski przytoczyl zapisy umowy zawartej pomi^dzy grnina., a uzytkownikiem
oczyszczalni sciekow. Z tresci umowy nie wynika taki obowiazek.
Wojt powiedziat, ze kwestia udokumentowania wywozu nieczystosci prynnych wynika z
ustawy o gospodarce sciekowej. Zgodnie z przepisami sciekt powinny bye wywozone do
oczyszczalni sciekow. Nie chodzi o kontrolowanie wszystkich z gospodarki sciekowej. Pisma
zostafy wysiane do osob posiadajajcych przydomowe oczyszczalnie sciekow wybudowanych
przez grainy, poniewaz nie oproznianie systematyczne zbiornika z osadu moze powodowac
uszkodzenie oczyszczalni, a to utraie. okresu gwarancji.
Moze niefortunnie dobrano slowa w pismach przesianych do uzytkownikow. Nie nalezy tych
pism odbierac jako rtakaz.
Soltys J.Gasiorowicz zapytal dlaczego takie pisma nie byry wysylane do uzytkownikow
wczesniej wybudowanych oczyszczalni?
Wojt powiedziaf, ze dotyczyio to oczyszczalni ostatnio budowanych, posiadaj^cych jeszcze
okres gwarancji.
Radny H.Dabrowski powiedziai, ze chcial uzyskac kserokopi§ dokumentu z akt Komisji
Rewizyjnej. Sekretarz nakazai ziozenie wniosku na podstawie przepisow o dostepie do
informacji publicznej. Zdaniem radnego bylo to nie zgodne z zapisami statutu gminy.
Przytoczyl fragmenty ze Statutu Gminy Daszyna oraz ustawy o dostepie do informacji
publicznych.
Sekretarz stal na stanowisku, ze w przedstawionym przez radnego przypadku rowniez
nalezaJo zlozyc wniosek o udost^pnienie informacji publicznej.
Radny H.Dabrowski powiedzial, ze w prokuraturze toczylo sie post^powanie przeciwko
Wojtowi Grniny Daszyna. Sprawa zostala umorzona, ale b?dzie to dalej procedowane.
Radny T.Dymnv stwierdzil, ze na poprzednich sesjach poruszal temat tocza_cego sie
post^powania przeciwko Wojtowi. Wojt zaprzeczal, ze nie takiego nie ma miejsca.
Prokuratura dziwnie procedowala, skoro post^powanie umorzono bez wiedzy skarzonego.
Wojt stwierdzil, ze sprawa byla prowadzona przez prokuratur? dose wnikliwie. By!
przesluchiwany w charakterze swiadka. Strona niemiecka beda_ca darczynca srodkow na
elektrocieplownie rowniez byla w tej sprawie konrrolowana. Prokuratura polska wystajpila do
prokuratury niemieckiej o przeprowadzenie weryfikacji zawartych umow.
Wojt poinformowa}., ze gmina nabyla dzialk^ w Drzykozach od ANR za cen? postapienia. Nie
bylo innych uczestnikow przetargu.

A<L15
W zwiajziu z wyczerpaniem porz^dku obrad Przewodniczq.cy Rady zamknal: XLHI sesje Rady
Gminy w Daszynie,

Protokofowala:
D.Kazmierczak

PRZE


